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مدیرعامل بانک توسعه صادرات از 
نمایشگاه رسانه های ایران بازدید 

کرد

با  ایران  صادرات  توسعه  بانک  مدیرعامل 
حضور در بیست و چهارمین نمایشگاه رسانه 
نشریات  و  ها  خبرگزاری  غرفه  از  ایران،  های 

مستقر در نمایشگاه دیدار کرد.
به گزارش روابط عمومی بانک توسعه صادرات 
با سومین  افشین خانی، همزمان  ایران، دکتر 
روز از نمایشگاه رسانه های ایران، ضمن بازدید 
سوالات  به  نمایشگاه،  مختلف  های  بخش  از 
اختصاصی خبرگزاری های فارس، ایسنا، ایرنا، 

پانا، ابرار اقتصادی و مهر نیز پاسخ داد.
بیست و چهارمین نمایشگاه رسانه های ایران 
با  راستی«  از  جز  همیشه  »نجستم  شعار  با 
حضور بیش از ۶۰۰ رسانه و مجموعه  و شرکت 
دانش بنیان فعال در این حوزه تا دوم اسفند ماه 
میزبان علاقمندان به رسانه، فرهنگ ، ارتباطات 

و فناوری است.

 دستفروشان مشمول مالیا
می شوند 

رییس مرکز ملی بهبود فضای کسب و کار 
وزارت اقتصاد گفت: مالیات مشمول دستفروشان 
هم می شود و اساسا چرا دستفروش نباید مالیات 
بپردازد؟ هر فردی بابت هر میزان درآمد بالاتر از 

سقف تعیین شده باید مالیات بپردازد.
 امیر سیاح در گفت وگو با ایلنا درباره رسمی 
احراز هویت  اینکه  و  شدن شغل دستفروشی 
چه  از  مجوزها  ملی  درگاه  در  دستفروشان 
زمانی آغاز خواهد شد، اظهار کرد:  از هر زمان 
عرضه  برای  مناسب  محل های  شهرداری  که 
محصولات و کالاهای فروشندگان سیار را آماده 

کند، امکان ثبت و احراز هویت ها وجود دارد.
شغل  به  دادن  رسمیت  اینکه  بیان  با  وی 
دستفروشی موضوع ماده 1۶ قانون بهبود محیط 
کسب و کار است، گفت: یک هدف مهم از این 
این پس  از  که دستفروشان  است  این  اقدام، 
دیگر مزاحم کسبه ای که دارای مجوز هستند، 
مورد  کسب،  پروانه  دارای  کسبه ای  نباشند. 
حمایت دولت قرار دارند و دستفروش دیگر نباید 
مزاحمتی برای آنها ایجاد کند. همچنین موضوع 
دیگر مسیر تردد مردم در پیاده رو است که نباید 
مانعی برای تردد مردم وجود داشته باشد و این 
وزارت  بین  مشترک  خواسته های  موضوعات، 

اقتصاد و شهرداری است.
کار  و  بهبود فضای کسب  ملی  رئیس مرکز 
وزارت اقتصاد با بیان اینکه شهرداری در تلاش 
است که برای دستفروشان بازار ایجاد و محلی 
برای عرضه کالاهای دستفروشان ایجاد کند که 
تا مزاحم کسبه دارای پروانه نباشند، ادامه داد: 
در خیابان 15 خرداد این محل ها ایجاد شده اما 
پیش از این دستفروشان مزاحم کسبه بودند. در 
حال حاضر شهرداری دستفروشان این منطقه 
را ساماندهی و برای آنها مکانی ایجاد کرده و در 

سبزه میدان برای آنها محلی ایجاد شده است.
سیاح تاکید کرد: هر دستفروشی که بخواهد از 
این مزایا استفاده کند در درگاه ملی مجوزها باید 
احراز هویت شود و اطلاعات خود را ثبت کند این 

مجوز از نوع ثبت مجورها است.
برای  شده  تعیین  شروط  به  اشاره  با  وی 
دستفروشان برای اخذ مجوز ثبت مجوز و رسمی 
شدن، افزود: طبق قانون تنها باید کالای ایرانی 
بفروشند، تنها در محلی که شهرداری تعیین 
کرده، مستقر شود و دیگر امکان این را ندارند 
که در مجاورت کسبه دارای پروانه حضور داشته 

باشند و مستقر شوند.

مدیر اقتصادی ایمیدرو در گفت و گو با 
رادیو اقتصاد

امسال صادرات معدن و صنایع 
معدنی از 12 میلیارد دلار عبور 

می کند 

ایمیدرو گفت: پیش بینی می  مدیر اقتصادی 
شود ارزش صادرات بخش معدن و صنایع معدنی 
تا انتهای سال جاری 1.5 تا دو میلیارد دلار افزایش 

یابد.
نوژن  امیر  ایمیدرو،  عمومی  روابط  گزارش  به 
یونسیان که شامگاه گذشته با رادیو اقتصاد گفت 
و گو می کرد، با اشاره به برنامه صادراتی این حوزه 
در سال جاری، اظهار داشت: به رغم وجود چالش 
هایی، طی 1۰ ماه سال 14۰2 ارزش صادرات معدن 

و صنایع معدنی از 11 میلیارد دلار عبور کرد.
به طور  اخیر  اینکه طی سال های  بیان  با  وی 
دلار  میلیارد   12 به  بخش  این  صادرات  متوسط 
رسیده، گفت: پیش بینی می کنیم تا پایان امسال 
میلیارد  تا 2  میلیارد  رشد 1.5  با  ارزش صادرات 

دلاری از 12 میلیارد دلار نیز عبور کند.
یونسیان ارزش صادرات زنجیره فولاد را بیش از 
4.9 میلیارد دلار اعلام کرد و گفت: این رقم رشد 
۶درصدی نسبت به مدت مشابه سال قبل داشته 

است.
مدیر اقتصادی ایمیدرو همچنین درباره تامین 
نیاز داخل اظهار داشت: محصولات زنجیره معدن 
و صنایع معدنی در بورس کالا عرضه و در صورت 

تامین نیاز داخل، صادرات انجام می شود.
وی گفت: یکی از نقش هایی که سازمان های 
توسعه ای از جمله ایمیدرو ایفا می کنند توسعه 
اقدامات  درباره  یونسیان  است.  ارزش  زنجیره 
ایمیدرو برای توسعه زنجیره پائین دستی، اظهار 
داشت: سرمایه گذاری هایی که برای اجرای طرح 
های تولید ورق های الکتریکی، لوله های بدون درز 
)مورد استفاده در صنعت نفت و گاز( و ... شده در 
همین راستا تعریف شده که ارزش صادرات معدن 

و صنایع معدنی افزایش یابد.

6500 میلیارد ریال تسهیلات 
پرداختی بانک توسعه تعاون به 

معرفی شدگان شهرکهای صنعتی 
داشت  اعلام  تعاون  توسعه  بانک  عامل  مدیر 
به معرفی شدگان  ریال تسهیلات  میلیارد   ۶5۰۰

شهرکهای صنعتی پرداخت گردیده است. 
محمد شیخ حسینی مدیر عامل بانک توسعه 
اظهار داشت:  تعاون در جلسه شورای معاونین 
بانک مرکزی به عنوان نهاد ناظر بازار پولی و بانکی 
اهداف کنترل نقدینگی و مهار تورم را دنبال می کند 
و  کنترل  و  قواعد  رعایت  به  ملزم  نیز  بانک ها  و 

محدود نمودن اعتبار دهی هستند. 
نیز  اجرایی  دستگاههای  و  دولت  سویی  از 
 ، ها  پروژه  اندازی  راه  برای  متعددی  هدفگذاری 
حمایت از کسب و کارها و ارتقای سطح تولید و 
اشتغال در استانها و مناطق کشور داشته اند، و 
به همین منظور از شبکه بانکی انتظار دارند تا با 
پرداخت تسهیلات به کارآفرینان و تولید کنندگان 

موجبات تسریع در رشد اقتصادی را فراهم آورند.
وی افزود: بنا به اقتضائات بخش واقعی و مالی 
اقتصاد معمولا ، این دو رویکرد انبساطی و انقباضی 
در همه اقتصادها در دوران مختلف وجود دارد، 
شدت گرفتن این دو رویکرد موجبات دشواری کار 
شبکه بانکی را فراهم می آورد. شیخ حسینی تصریح 
نمود: بانک توسعه تعاون در این شرایط با انضباط 
نقدینگی و تعامل بهینه با دستگاههای اجرایی و نیز 
تکریم مشتریان و حمایت از تعاونگران و کارآفرینان 
را در دستور کار قرار داده است، همچنین با اولویت 
بندی فعالیت ها در تلاش است تا وظایف بانکی و 

توسعه ای را انجام دهد.
این مقام بانکی تاکید کرد: ۶5۰۰ میلیارد ریال 
صنعتی  شهرکهای  شدگان  معرفی  به  تسهیلات 
میلیارد  هزار  سه  همچنین  است،  شده  پرداخت 
صندوق  شدگان  معرفی  به  نیز  تسهیلات  ریال 
این  در  است.  گردیده  اعطا  زیست  محیط  ملی 
جلسه که با حضور معاونین مدیر عامل و تعدادی 
بود،  همراه  ستادی  ادارات  روسای  و  مدیران  از 
مباحثی در خصوص اقدامات فناورانه در رابطه با 
رصد مشتریان و منابع بانک بر پایه سامانه رتبه 
بندی مشتریان و سامانه تفاهم نامه ها و همچنین 
کفایت  محاسبه  جهت  وثائق  شناسایی  سامانه 

سرمایه مطرح گردید.

رئيس کل بانک مرکزی سخنانی تازه را در گروهی 
که ماهیت شان را معرفی شان نکرده، داشته است. 
فرزین در اختتامیه دهمین همایش سالانه اقتصاد 
مقاومتی گفته است: در حکمرانی ریال جریانی در 
داخل کشور شکل گرفته که دائماً ریال را تضعیف 
با ریال را پر  می کند. در قانون گذاری هم مبادله 
هزینه کرده و برخی از مردم تصمیم گرفتند جایگزین 
ریال اعم از رمزارزها را انتخاب کنند. ریال نباید آسیب 
ببیند، حکمرانی ریال بسیار با اهمیت است، در بانک 
مرکزی مرزبان ریال هستیم. ریال امروز جایگزین 
پیدا کرده، برخی صنف ها از رمزارز استفاده می کنند، 
برخی صنف ها از شمش طلا، برخی از اصناف از دلار 
استفاده کرده و به آن افتخار می کنند، اگر ریال حاکم 

باشد می توانیم اهداف توسعه ای را پیگیری کنیم.
چه کسی مسئول حاکمیت ریال است؟

استاد دانشگاه امام صادق گفت: برای من کمی 
مساله مبهم است که خطاب رییس کل چه کسی 
است  امری  ریال  حکمرانی  است؟  کسانی  چه  یا 
در اختیار باتک مرکزی چرا که بانک مرکزی عرضه 
کننده ی انحصاری پول حاکمیتی است و اگر در این 
حوزه اختلالی ایجاد شده مقصر اصلی سیاستگذاری 

است که این مسئولیت را بر عهده دارد.
وی تورم بالا در اقتصاد ایران را یکی زا دلیل بروز 
این پدیده دانست و گفت: در این بخش ها برخورد 
ارشادی با مردم بی فایده است، بهتر است سیاستگذار 
دریابد چرا مردم ترجیح می دهند معاملات خود را با 
دلار و ارز انجام دهند و بعد تصمیم دقیق بگیرد که 
برای رفع مشکل چه کند و الا نصیحت و ارشاد و ... 

کار بی فایده ای است.
او در توضیح این مطلب ادامه داد: به عبارت دیگر 
کسی کخ با دلار معامله کند، به شکل آنی دو مزیت 
را از ان خود کرده است اول اینکه مالیات نمی دهد 
و دوم پولی ر ا در دست دارد که ارزش ان لحظه ای 
تغییر نمی کند پس سیاستگذار وقتی پولی را به مردم 
تغییر  آن  ارزش  لحظه  به  لحظه  که  ارائه می دهد 
می کند و افت ارزش آن امری جدی است، چطور 
می خواهد بگوید به این رفتار ادامه بده و این کاهش 

ارزش را به جان بخر؟
کسی متقاضی ریال نیست

ندری به بالا رفتن پایه پولی در ایران اشاره کرد و 

افزود: تجارت ما با جهان بسیار محدود است، از آن 
سو بانک مرکزی با سرعت بالا در حال انتشار پول 
است. در عین حال به خاطر روابط خارجی ضعیف 
و تجارت کم رونق کسی در چهان متقاضی پول ما 
نیست. حتی قادر نیستیم گردشگر جذب کنیم تا 
تقاضایی برای ریال ایران در جهان ایجاد شود. در 
داخل نیز تورم و کاهش ارزش پول مساله ای جدی 

است.
او به ارتباطات محدود ایران اشاره کرد و ادامه 
عرضه  تقاضا  و  نیاز  از  بیش  کالایی  وقتی  داد: 
همین  هم  پول  می کند،  افت  ان  ارزش  شود، 

است. وقتی بیش از تقاضا عرضه و تولید شود، 
ارزش افت می کند و این امری گریزناپذیر است. 
در شرایط فعلی در خارج از ایران تقاضایی برای 
ایران نیز همام طور که  ریال نیست و در داخل 
برای  تلاش  کرده  اشاره  مرکزی  بانک  کل  رئیس 
معاملات غیرریالی صورت می گیرد، طبیعی است 
که این اتفاق نتیجه ی تصمیماتی است که اتحاذ 

شده است.
وی گفت: تورم بالا، تحریم، انزوا و حجم اندک 
معاملات تجاری با جهان در کنار عدم استفاده از 
است  شده  همگی سبب   ... و  گردشگری  فرصت 

چنین فضایی در کشور شکل گیرد.
او تاکید کرد: آقای فرزین اعتراض خود را به این 
فضا ابراز کرده در حالی که مسئول مستقیم ایجاد 
این مورد  بانک مرکزی است و در  چنین شرایطی 
نمی توان با ادرس های مبهم و عدم شناخت مشکل، 

موضوع را حل کرد. 
وی به تورم بالا در پنجاه سال اخیر اشاره کرد و 
گفت: اولین و مهمترین اقدامی که باید در دستور 
به  بالا  تورم  این  است،  تورم  مهار  گیرد،  قرار  کار 
نتیجه   حالا  و  برده  تحلیل  را  ریال  مداوم  صورت 

سال های طولانی تحریم روشن شده است.

بازار شب عید خودرو در اسفندماه امسال با روند خروج دلار از 
ثبات چند ماهه همراه شد. حالا تنها شانس این بازار که می توانست 
تقاضای خوبی را به ارمغان بیاورد، با نااطمینانی ناشی از نوسان ارز 
همراه شده و معامله گران با احتیاط زیادی دست به معامله می زنند. 
»بابک صدرایی« کارشناس صنعت خودرو می گوید: وقتی دلار 
پایین می آید فروشنده حاضر نیست ماشین خود را بفروشد. وقتی 
هم که به بالا حرکت می کند، صبر می کنند تا شاید قیمت افزایشی تر 
شود. در سمت تقاضا نیز وضع به همین شکل است، با این تفاوت 

که آن ها منتظر کاهشی شدن دلار هستند!
»اگر خودروسازان تولید خود را بالا ببرند و از سوی دیگر واردات 
خودرو محقق بشود، نوسان ارز هم نداشته باشیم و نیاز بازار تامین 
شود، مشکلی در بازار خودرو نخواهیم نداشت، اما اگر در یکی از 
این ها محدودیتی وجود داشته باشد، با توجه به اینکه در پایان سال 
قرار داریم، قطعا نمی توان بازار را کنترل کرد«. این اظهارات سعید 
موتمنی، رییس اتحادیه نمایشگاه داران و فروشندگان خودرو است 
که در آبان ماه امسال در گفت وگو با اقتصاد 24 مطرح کرده بود. 
نگاهی به وضعیتی که در بازار خودرو جریان دارد نشان می دهد، 
حالا که در ماه پایانی سال قرار داریم همه چیز برای یک صعود در 

این بازار مهیاست.
بازار شب عید خودرو در اسفندماه امسال با روند خروج دلار از 

ثبات چند ماهه همراه شد. حالا تنها شانس این بازار که می توانست 
تقاضای خوبی را به ارمغان بیاورد، با نااطمینانی ناشی از نوسان 
ارز همراه شده و معامله گران با احتیاط زیادی دست به معامله 
می زنند. »بابک صدرایی« کارشناس صنعت خودرو به اقتصاد 24 
می گوید: وقتی دلار پایین می آید فروشنده حاضر نیست ماشین 
خود را بفروشد. وقتی هم که به بالا حرکت می کند، صبر می کنند 
تا شاید قیمت افزایشی تر شود. در سمت تقاضا نیز وضع به همین 
دلار  کاهشی شدن  منتظر  آن ها  که  تفاوت  این  با  است،  شکل 

هستند!«
رکود کاذب بازار خودرو

 24 اقتصاد  به  خودرو  بازار  وضعیت  آخرین  درباره  صدرایی 
می گوید: اگرچه نرخ ۳۰ درصدی گواهی سپرده خاص قیمت ها را 
کمی کاهشی کرد، اما بازار خودرو درنهایت تاثیر اصلی را از قیمت 
دلار می گیرد. در حال حاضر نیز آرامشی در بازار خودرو برقرار است 
که فضایی رکود مانند را در بازار ایجاد کرده و با وجود این که پایان 
سال است تقاضا مانند سال های قبل زیاد نیست. ادامه این روند 

منوط به این است نوسان دلار به چه شکلی خواهد بود.
او علت این رکود را نیز نوسان دلار عنوان می کند و می افزاید: وقتی 
دلار پایین می آید، فروشنده حاضر نیست ماشین خود را بفروشد. 
وقتی هم که به بالا حرکت می کند صبر می کنند تا شاید قیمت 
افزایشی تر شود. در سمت تقاضا نیز وضع به همین شکل است، 
با این تفاوت که آن ها منتظر کاهشی شدن دلار هستند. در واقع 
نوسان دلار رکود کاذب را در بازار ایجاد می کند و موجب سردرگمی 
می شود. این هم که می بینیم با کوتاه آمدن دلار از نرخ 59 هزار 
تومان، در حد 2 یا ۳ درصد تلورانسی در بازار ایجاد شد، این به 

معنای کاهش قیمت نیست.
چه خبر از واردات خودرو؟

سرنوشت واردات خودرو به عنوان کلیدی که می توانست معمای 
قیمت در بازار خودروی ایران را حل کند، همچنان در هاله ای از ابهام 
است و از آن امید هایی که در ماه های ابتدایی سال در بازار فروخته 
می شد واردات تعداد محدودی خودرو محقق شده که کمکی به بازار 
نکرده است. اما این روند در سال آینده نیز ادامه خواهد یافت؟ اخیرا 
رئیس سازمان توسعه تجارت اعلام کرده در چند روز آینده به حدی 

خودرو وارد می شود که باید به فکر انبار های جدید باشیم.
صدرایی درباره این اظهارات می گوید: اولا این ادعا کاملا یک حرف 
ضد مدیریتی است. یعنی ما اصلا به لجستیک خودرو اهمیت 
نمی دهیم که خودرو در این حد وارد شود. ثانیا ایشان همین چند 
از زمستان 12۰ هزار دستگاه خودرو وارد  بود ما  ماه پیش گفته 
خواهیم کرد. اما الان دو ماه از زمستان گذشت و همان 2۰ هزارتا 
هم وارد نشده است. بر این اساس من فکر می کنم بیشتر حرف هایی 
است که Hخر سال برای کنترل جو بازار است تا از افزایش قیمت 

جلوگیری کنند و خیلی جنبه علمی ندارد.
او در ادامه تصریح می کند: به نظرم واردات در سال آینده نیز 
با یک شیب خیلی کم ادامه می یابد. شاید مقداری اندازه آن زیاد 
شود، ولی همه چیز بستگی به شرایط سیاسی و اقتصادی و ارزی 
کشور دارد. اگر شرایط مثل امسال باشد با تلورانس 2۰ تا ۳۰ درصد 
بیشتر شاید بتواند شکل بگیرد. اگر اوضاع بهتر شود، خب طبیعتا 
وضعیت واردات نیز بهبود می یابد. آن چه که تا الان اتفاق افتاده، 
نشان می دهد خیلی عزم جدی برای واردات انبوه به دلیل مشکلاتی 
که عرض کردم به علاوه ناهماهنگی و عدم زیرساخت ها وجود ندارد. 
باید دید سال آینده آیا این طلسم شکسته خواهد شد یا خیر. بعد 
از دو سال آیا شاهد این خواهیم بود که خودرو وارد شود و تاثیرگذار 

باشد یا نه.
زیان خودروسازان همچنان ادامه دارد

تولید  دارد.  جریان  پیچیده تری  وضعیت  اما  تولید،  در سمت 
زیان  با  همچنان  خودروسازان  و  نمی رسد  نصاب  حد  به  خودرو 
در حال تولید هستند و قیمت ها در افزایش هستند. در تازه ترین 
آمار ها آمده است صنعت خودروسازی با 2۰۰ هزار میلیارد تومان 
زیان انباشته، 1۸۰ هزار میلیارد تومان بدهی بانکی، 5۰ هزار میلیارد 
تومان بدهی به قطعه سازان و 2۰ هزار میلیارد تومان خرید دین به 

قطعه سازان روبرو است.
به گفته صدرایی متاسفانه قیمت گذاری دستوری همیشه تا یک 
جایی می تواند ادامه یابد. البته در قضیه خودرو نمی توانیم بگوییم 
قیمت گذاری دستوری خودش یک عامل است. بهره وری کارخانه، 
هزینه های زائد و نانوشته ای که کارخانه و شرکت ها دارند و... این 
زیان دهی را بیشتر می کند. اما در همین فضا دخالت دولت نیز خود 
عاملی است که این زیاندهی خودش را بیشتر نشان بدهد. اگر این 
اتفاق مدیریت نشود مطمئن باشید در یک جایی یک فاجعه بزرگ 
برای شرکت ها ایجاد می کند که اقتصاد کل کشور را تحت تاثیر قرار 

می دهد.
او با بیان این که بهتر است قیمت خودرو را چیزی بگذاریم که 
زیان ده نباشد به نحوه قیمت گذاری خودرو در دهه هشتاد اشاره 
می کند و می افزاید:. برنامه هایی چون عرضه خودرو در بورس و 
سامانه یکپارچه خودرو نشان داد که دولت نمی تواند کنترل کننده 
باشد. باید عرضه و تقاضا را برابر کرد و قیمت را طوری بگذاریم که 
تولیدکننده با سیستم توزیع مناسب خودرو را به بازار عرضه کند. 
البته شبکه توزیع ایران خودور و سایپا هم برای سال های اخیر خیلی 
صدمه دیده و به نظرم آن کارایی و صلابتی که در دهه هشتاد 
داشت را دیگر ندارد. حالا اگرچه با تغییر سمت شورای رقابت به 
مقام ناظر ظاهرا قیمت گذاری خودرو آزاد شده، اما همین نیز با، 
اما و اگر های بسیاری همراه است و کارشناسان خودرو اگرچه به آن 

باورمند هستند، اما امیدی به اجرای آن ندارند.

ریال آماده خداحافظی با اقتصاد ایران می شود؟

هشدار نسبت به عرض اندام رقبای ریال
گروه اقتصاد- استاد اقتصاد دانشگاه امام صادق معتقد است مسئولیت حکمرانی ریال بر عهده ی بانک مرکزی است و این نهاد باید پاسخگوی خدشه به 

حاکمیت ریال باشد.

و در پیچ تند دلار شبکه توزیع خودروسازان صلابت دهه هشتاد را ندارد  خودر

وقتی کالایی 
بیش از نیاز 

عرضه شود، 
ارزش ان افت 
می کند، پول 

هم همین است 
و وقتی بیش 

از تقاضا عرضه 
شود، ارزشش 

افت می کند 
و این امری 
گریزناپذیر 
است و  در 

شرایط فعلی در 
خارج از ایران 
تقاضایی برای 

ریال نیست

مدیرعامل شرکت بیمه ملت در مراسم رونمایی از سامانه یکپارچه صدور 
و خسارت درمان گفت: این سامانه با هدف سرعت بخشی به خدمات بیمه  
شفاف سازی  و  اداری  زاید  بروکراسی های  رفع  بیمه گزاران،  تکمیلی  درمان 

فرآیندهای صدور و خسارت درمان راه اندازی شده است.
به گزارش روابط عمومی بیمه ملت، علی رضا یزدان دوست که در مراسم 
حضور  با  شرکت  این  درمان  خسارت  و  صدور  یکپارچه  سامانه  راه اندازی 
هیات  عضو  نوروزی  ابراهیم  مدیره،  هیات  رییس  نایب  چراغی  محمدتقی 
به مشکلات  اشاره  با  می گفت،  مدیران شرکت سخن  و  معاونین  و  مدیره 
سیستم نرم افزاری پیشین، اظهار داشت: این سیستم با نواقصی همراه بود 
که عدم شفافیت در برخی موارد را فراهم می کرد. به همین دلیل، حدود یک 
سال پیش موضوع را در هیئت مدیره مطرح و بررسی ساختارهای نرم افزاری 

را آغاز کردیم.
وی با قدردانی از تلاش و همکاری همه همکاران خود در شرکت، خاطرنشان 
کرد: با همت و تلاش شبانه روزی همه بخش ها، این سامانه در کمتر از ۳ 
ماه به مرحله نهایی رسید، در حالی که انجام چنین پروژه ای به طور معمول 

۶ ماه زمان می برد.
یزدان دوست با اشاره به مزایای این سامانه برای بیمه شدگان، گفت: این 
سامانه به بیمه شدگان این امکان را می دهد که در زمان خود صرفه جویی 
اطلاعات  کنند. همچنین،  استفاده  آن  از خدمات  با خیالی آسوده  و  کرده 
حدود 4 هزار مرکز درمانی طرف قرارداد بیمه ملت در این سامانه درج شده 

که گامی بزرگ در جهت ارائه خدمات مناسب تر به بیمه شدگان است.
مدیرعامل شرکت بیمه ملت در ادامه به اثرات مثبت این سامانه در حوزه 
خدمات رسانی اشاره کرد و گفت: با راه اندازی این سامانه، خدمات با سرعت  
این زمینه  قابل توجهی در  اثرات مثبت  ارائه شده و شاهد  و دقت بیشتر 

خواهیم بود.
وی در پایان با تأکید بر لزوم رفع معایب احتمالی سامانه در طول زمان، از 
همه ذینفعان خواست تا با ارائه نظرات و پیشنهادات خود، در ارتقای کیفیت 

خدمات این سامانه مشارکت کنند.
محمدتقی چراغی، نایب رئیس هیئت مدیره بیمه ملت نیز در این مراسم، 
ضمن ابراز خرسندی از راه اندازی این سامانه، گفت: این قدم اول بود و باید 
همه تلاش کنیم معایب احتمالی را برطرف کنیم. بحث نرم افزارهای شرکت 
برای ما مهم بود و به نظرم با این سامانه بخشی از مشکلات برطرف خواهد 
شد. راه اندازی این سامانه تمرین خوبی برای سایر نرم افزارها است و می تواند 

به روند پیشرفت شرکت، سرعت بیشتری ببخشد.
از همه دست اندرکاران  مدیره طی سخنانی  نوروزی عضو هیئت  ابراهیم 
راه اندازی این سامانه تقدیر و تشکر کرد و ابراز امیدواری کرد که با استفاده 
از این سامانه، شاهد ارتقای سطح خدمات ارائه شده به بیمه شدگان باشیم.

وی گفت: راه اندازی این سامانه منجر به یک تغییر مثبت شده است که 
این تغییر با همکاری، همدلی و همفکری همه واحدها و اجزای شرکت به 

نتیجه رسیده است و می تواند بابی برای تغییرات در حوزه  های دیگر شود.

معاون  کریمی  سعید  سید  اشخاص،  بیمه های  معاون  ترابی،  محمد 
برنامه ریزی و نوآوری، مانی عیسی پور مدیر بیمه های درمان و سعید عظیمی 
مدیر کسب و کار دیجیتال در سخنانی، به تشریح مزایا و ویژگی های این 

سامانه از دیدگاه تخصصی خود پرداختند.
راه اندازی  بیمه شدگان،  به  نوین  خدمات  ارائه  اهمیت  به  اشاره  با  ترابی 
این سامانه را نقطه عطفی در ارائه خدمات بیمه درمان شرکت بیمه ملت 

دانست.
نسخه های  به  آنلاین  اتصال  سامانه  این  مهم  مزایای  از  کرد:  اضافه  وی 
گزارش های  که می تواند  است  بیمه سلامت  و  اجتماعی  تامین  الکترونیکی 
روند  سامانه  این  اندازی  راه  با  قطعا  دهد.  قرار  شرکت  اختیار  در  کنترلی 
و  مشتریان  می شود.  انجام  بهتری  شکل  به  خسارت  پرداخت  و  ارزیابی 
بیمه گزاران می توانند با مراجعه به آدرس اینترنتی hs.mellatyar.app در 

این سامانه ثبت نام کنند و از خدمات آن بهره مند شوند.
بیمه  فرآیندهای  کارایی  و  ارزیابی ها  این سامانه در  به نقش  نیز  کریمی 

درمان اشاره کرد. 
پورعیسی به امکانات و قابلیت های سامانه جدید برای بیمه شدگان و مراکز 

درمانی پرداخت.
سعید عظیمی نیز بر نقش این سامانه در توسعه خدمات دیجیتال بیمه 
ملت تأکید کرد و گفت: با تمام سیستمی شدن فرآیند صدور و ثبت خسارت، 

برخی از مشکلاتی که بسیار وقت گیر هم بود برطرف می شود.

یکپارچه صدور و خسارت درمان،  از سامانه  اندازی  راه  پایان مراسم  در 
و زحمات  از تلاش ها  بیمه ملت  یزدان دوست، مدیرعامل شرکت  علی رضا 

همه دست اندرکاران راه اندازی این سامانه قدردانی کرد.
شایان ذکر است روسای شعب بیمه ملت در سراسر کشور به صورت ویدئو 

کنفرانس در این مراسم حضور داشتند.

سامانه یکپارچه صدور و خسارت درمان بیمه ملت راه اندازی شد 
 یزدان دوست: خدمات بیمه درمان با سرعت  و دقت بیشتر به بیمه گزاران ارایه می شود


